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Praha 24. 10. 2023  

č. j.: UKFHS/543369/2023  

  

Zápis z kolegia děkanky ze dne 24. 10. 2023  

Přítomni: Věra Sokolová, Pavel Himl, Josef Kružík, Milan Hanyš, Tereza Pospíšilová, Petr Špecián 

(online), Dana Bittnerová, Ondřej Váša, Veronika Čapská, Kristýna Dáňová, Sára Černíková  

  

Body:  

1. Informace tajemnice  

2. Platforma TAH  

3. Výzva ESF+  

4. 30. výročí SHV/Týden humanitních věd  

5. Kariérní rozvoj a hodnocení pracovníků  

6. Různé  

  

Děkanka V. Sokolová zahájila v 9.05 jednání kolegia.  

  

1. Informace tajemnice  

 Kristýna Dáňová se vdala a přijala jméno Kristýna Zeman.   

 Sekce „volná místa“ z webových stránek se změnila na „pracovní příležitosti“.  

 Je vypsaná Pozice „majetkáře“ – v tomto týdnu proběhne pohovor s první uchazečkou.   

 Proděkani s tajemnicí navrhli jména osob do inventarizační komise a kolegium děkanky je 

odsouhlasilo v tomto znění:  

Ústřední – předsedkyně: Jitka Prachařová, členky: Jitka Živná, Klára Drahorádová  

dílčí (dlouhodobý majetek) – předsedkyně: Klára Drahorádová, člen: Roman Sukdolák  

dílčí (pohledávky) - předsedkyně: Jitka Živná, členka: Jana Malinová  

 Tajemnice informovala vedoucí kateder ohledně dočerpání dovolené všech pracovníků do konce 

roku.  

 Postupně přibývají návrhy do funkcí příkazců a správců, aktuálně je navrženo přibližně 70  

 „Česká hlava“ – v listopadu je na FHS UK naplánovaná akce předávání prestižních ocenění Česká 

hlava, která popularizuje českou vědu, aplikovaný výzkum a jejich výsledky směrem k laické i 
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odborné veřejnosti. Předávání cen přenáší Česká televize. K výši pronájmu proběhla diskuze. 

Kolegium se shodlo, že tato akce je pro fakultu prestižní.   

  

2. Platforma TAH  

Mezinárodní platforma TAH (Technology, Arts and Humanities) shání příslib materiální podpory od 

partnerských organizací. Proběhla diskuze k zapojení FHS UK. Kolegium se shodlo, že rozhodnutí o 

zapojení bude koordinováno s RUK.   

  

3. Výzva ESF+ - avízo sběru podporovaných aktivit  

Cílem výzvy je podpořit vysoké školy v rozvoji dovedností a kompetencí jejich pracovníků, podpořit 

studenty a studenty se specifickými potřebami pomocí vhodných intervencí, které povedou ke snížení 

studijní neúspěšnosti a zvýšení kvality studia či internacionalizace. RUK nabídne fakultám možnost 

zapojit se. Během příštího týdne získá fakulta přesnější informace.    

Kolegium se shodlo na nutnosti určení priorit. Ve věci budou osloveni garanti programů a vedoucí 

kateder.   

  

4. 30. výročí SHV/Týden humanitních věd  

Oddělení vnějších vztahů připravilo plán oslav na 13. - 14. 11. (koncert, divadlo, veřejné čtení, debaty, 

absolventi).   

Proběhla diskuze programu, podobě debat a výši nákladů. K programu oslav proběhnou schůzky mimo 

formát kolegia.   

V týdnu humanitních věd také proběhne stávka Univerzit za klima. Na FHS se aktivity UZK soustředí do 

15. 11. s možným přespáním na fakultě (na 16.11.).  

   

5. Kariérní rozvoj a hodnocení pracovníků  

Návrh nového opatření děkanky překládá T. Pospíšilová.  

Cílem tohoto opatření je přispět ke kvalitě vědecké a pedagogické práce na fakultě tím, že vytvoří 

transparentní rámec pro kariérní rozvoj zaměstnanců. Opatření vychází z Rámcových principů 

kariérního rozvoje na UK a dalších platných nadřazených, obecně závazných a vnitřních právních 

předpisů a jeho cílem je celkové nastavení rámce pro rozvoj a hodnocení pracovníků.   

K tématu proběhla rozsáhlá diskuze především ke složení komisí a podobě kritérií, které bude 

zaměstnanec či zaměstnankyně naplňovat. Děkanka zmínila nutnost více propracovat sekci 

rozvoje/podmínek pro kariérní rozvoj. Proděkan pro studium připomněl, že opatření by měli 

okomentovat zástupci odborů. Kolegium děkanky se shodlo na nutnosti přepracování návrhu opatření 

dle diskuse na KD a připomínek vedoucích kateder.   

  

6. Různé:  
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Kolegium schválilo zápis z kolegia děkanky ze dne 17. 10.   

  

Děkanka V. Sokolová poděkovala všem za účast a v 12:20 ukončila jednání kolegia.  

Zapsala: Sára Černíková  

 


